
Agent Barby: Powinni stawiać bardziej na wychowanków

News - ASRoma.pl

Federico Barba to jeden z młodych piłkarzy Romy grających w tym sezonie

na wypożyczeniu w Serie B. O graczu, w wywiadzie dla

portalu ilsussidiario.net mówił jego agent, David Caringhi. 

 

Jaka jest sytuacja twojego podopiecznego, Federico Barby?

- Znajduje się na wypożyczeniu w Grosseto z prawem do wykupu i prawem do

kontrwykupu ze strony Romy. Mówimy tu o klasycznej premii za waloryzację. Ma

długi kontrakt w zespole Giallorossich, w tym sezonie rozegrał 20 spotkań w Serie B.

 

Jest gotowy na wielki skok?

- Zdecyduje Roma, oczywiście Giallorossi posiadają wiele talentów, którzy wyszli z

Primavery i którzy mogą stać się częścią kadry i być może zastąpić któregoś z

aktualnych graczy.

Na przykład?

- Poza moim podopiecznym, Barbą, który wykazał się wielką jakością i osobowością,

myślę, że Sabelli nie jest gorszy od Pirisa, tak jak Piscitella i Caprari nie są słabsi od

Nico Lopeza. Powinno się bardziej stawiać na tych chłopców.
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